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Aanwezig: 

de heer F.L.J. van der Meijden    voorzitter  

de heer H.M.M. van Bree    lid  

de heer B.M. Straatman    lid  

mevrouw G.J.J. Vereijken    plv.lid  

mevrouw A.J.M. van de Ven-Vogels   plv.lid  

de heer F. van Zeeland   plv.lid  

de heer J.N.F. van den Berg    plv griffier  

 

Afwezig: 

De heer M.L.M. van Heijnsbergen 

De heer M.J.T van der Heijden 

De heer J.H. Strijbosch 

De heer J.C.M. Verschuren 

 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de avond en geeft aan dat drie leden zich vanavond laten vervangen. 

 

 

2. Afsprakenlijst presidium 28 augustus 2018. 

 Deskundigheidsbevordering daar zijn verdere afspraken voor gepland en blijft op de 

agenda staan. 

 Budget fractieondersteuning. Van ABL is bericht ontvangen dat zij instemmen met het 

centraal inzetten van het budget en ook voor commissie-en reserveleden. De voorzitters 

stemmen hiermee unaniem in. 

 Wifi is nog steeds een probleem. In volgend presidium wordt verslag gedaan van de 

genomen maatregelen en is het probleem hopelijk opgelost. 

 Evaluatie van de raadsvergadering van 5 juli jl.  

Gesproken is over de wijze hoe partijen gehandeld hebben rond de kwestie van het PIP 

en vooral de wijze waarop voorafgaand aan de raadsvergadering is gehandeld. Ook 

wordt stilgestaan bij de vraag of het aan een wethouder is om raadsfracties op één lijn 

te krijgen. Geconstateerd wordt dat er interpretatieverschillen bestaan over het 

coalitieakkoord.  Zaak is om met elkaar in gesprek te blijven en proberen te voorkomen 

dat je elkaar verrast. 

 

3. Vaststelling agenda raadsvergadering van 11 oktober 2018. 

Met de concept agenda wordt ingestemd. 
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4. Evaluatie van de raadsvergadering van 30 augustus 2018. 

De wijze waarop is omgegaan met het initiatiefvoorstel wordt als zeer positief ervaren. Verder 

geen op of aanmerkingen. 

 

5. Wat verder ter tafel komt. 

 De meerderheid ziet geen meerwaarde in het lidmaatschap van de Vereniging voor  

           Raadsleden. 

 Het programma collectief leren moet nog teruggekoppeld worden met de fracties.     

           Uiterlijk 3 oktober zal de griffier worden geïnformeerd over het standpunt van de  

           fracties. 

 Gezien de contacten die er recentelijk al zijn geweest met de rekenkamercommissie,    

           wordt een kennismaking op korte termijn niet noodzakelijk geacht. Wellicht dat dit later  

           in het jaar alsnog kan plaatsvinden. 

 De directeur van BSOB zal worden uitgenodigd voor de volgende commissie Algemene  

           Zaken. 

 Voorbereiding thematische raadsbijeenkomst 4 oktober a.s.: 

           Thema is de begroting 2019. Na een toelichting van de voorzitter wordt een memo   

           uitgereikt over de programmaopzet en inhoud van die avond. Presidium kan zich hierin  

           vinden.  De memo zal ook naar andere raadsleden worden gestuurd. 

 Over de begrotingsbehandeling zelf op 8 november a.s. wordt besloten dat de aanvang   

     om 16.00 uur zal zijn. Het wordt een klassieke begrotingsvergadering inclusief algemene 

           beschouwingen. Volgend jaar zullen de beschouwingen weer plaatsvinden bij de        

           behandeling van de Kadernota in de raad. 

 

6. Rondvraag. 

Stilgestaan wordt bij de behandeling van het Gemeentelijk Rioleringsplan. Dit is aan de 

orde geweest in twee raadscommissies. Verwarring was er over het feit of er in de tweede 

vergadering wel of geen presentatie gehouden zou worden. Uiteindelijk concludeert men 

dat er een goede discussie heeft plaatsgevonden en de behandeling van dit onderwerp 

goed is verlopen. 

 

 

Actielijst: 

 

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering 

1 25-10-16 

 

18-5-17 

21-3-17 

 

22-5-18 

22-5-18 

 

Deskundigheidsbevordering 

raadsleden. 

Aanbevelingen 

rekenkamercommissie n.a.v. 

onderzoek collegeprogramma. 

Werkwijze m.b.t. Gem regelingen 

Herbezinning bestuursstructuur, 

reglement van orde en 

Proces bestuurlijke 

vernieuwing is 

gaande en er komen 

nog nadere 

voorstellen. 

Burg/Griffier 
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28-8-18 

verordening commissies. 

Voorbereiding vergaderingen 

raadstafel 21 MRE 

2 19-6-18 Problemen ontvangst email  in 

gemeentehuis 

Nog niet opgelost. 

Opnieuw aankaarten 

met ICT en volgende 

vergadering verslag 

doen. 

Griffier 

3 28-8-18 Lidmaatschap vereniging voor 

raadsleden 

Wordt geen gebruik 

van gemaakt. 

Vereniging 

informeren 

Griffier 

 


